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Izjava za medije: Ivan Brajović 

„Poštovana gospodo, moram da kažem da sam imao izuzetno zadovoljstvo, da 

razgovaram sa mojim kolegom, predsjednikom Sobranja Makedonije, gospodinom 

Džaferijem. Još jednom smo potvrdili izuzetno dobre odnose koji postoje između Crne 

Gore i Makedonije, između Skupštine Crne Gore i Sobranja Makedonije.  

Mi smo ocijenili naše odnose izuzetno dobrim, i ja sam iskazao zadovoljstvo što je prva 

posjeta jednoj državi od strane predsjednika makedonskog Sobranja upravo posjeta 

Crnoj Gori. Naravno, razmijenili smo mišljenja o političkoj situaciji u Crnoj Gori i 

Makedoniji, i uz saglasnost da su odnosi Crne Gore i Makedonije na najvišem mogućem 

nivou, dogovorili se i ocijenili da oni moraju biti putokaz za još snažnije ekonomske 

odnose između naših država.  

Upoznao sam mog kolegu sa činjenicom da smo u Skupštini Crne Gore formirali Grupu 

prijateljstva sa Sobranjem Makedonije i siguran sam da će to dodatno doprinijeti intezitetu 

naše parlamentarne saradnje.  

Naravno, primio sam čestitke od mog kolege za prijem Crne Gore u NATO, i moram da 

kažem da smo zajedno ocijenili kako je to izvanredna okolnost, ne samo za Crnu Goru, 

već i za čitav region. I naravno, rekao sam da je i Parlament Crne Gore, kao i Crna Gora, 

potpuno spreman da sva svoja iskustva u NATO integracijama i iskustva na putu ka EU 

podijeli sa našim prijateljima iz Makedonije da bi oni što prije krenuli tim putem. Da budem 

precizan, da ubrzano nastave tim putem, jer su na tom putu bili prije nas. Siguran sam da 

će saradnja parlamenata biti još intezivnija, i ja sam zaista podijelio zadovoljstvo 

Parlamenta Crne Gore zato što smo imali priliku da ugostimo visoku delegaciju Sobranja 

Makedonije“.  

 

Izjava za medije: Talat Džaferi 

„Poštovani, moj dragi prijatelju, predsjedniče Parlamenta, jako mi je zadovoljstvo i čast 

što sam u svojoj prvoj posjeti vašoj državi i vašem Parlamentu, i što sam sa ovog mjesta 

čestitao vaš ulazak u NATO. 

Naše dvije države nemaju nikakvih neriješenih pitanja, jednostavno je saradnja između 

nas obostrana, bez ikakvih problema. Konstatovali smo da je najvažnije da pokrenemo 

saradnju između naše dvije države koja je vezana za ekonomsku oblast, i da se intezivira 



saradnja vezana za međusobne dalje posjete i još veće uvažavanje između drugih 

značajnih delegacija koje će svakako doći u našu državu i Crnu Goru.  

Posebno bih istakao dobru saradnju iz oblasti odbrane i saradnju sa vama u Povelji koja 

je vezana za NATO A5, i to su jedna otvorena vrata, gdje naša saradnja može da se 

odvija i da se produbljuje sve više i više.  

Nadam se da će naše dvije vlade ubuduće raditi na tome da se uspostavi jedna 

infrastukturna saradnja, naročito razmatramo tu mogućnost i želimo da se napravi taj avio 

prevoz koji bi povezao naše dvije države. A isto tako ima jedan veliki dio, znači jedan 

aspekt u saradnji koji je vezan za turizam. Naročito je vezano za saradnju gdje naši 

građani dolaze u Crnu Goru i gdje vaši dolaze u Makedniju, oni su već na poznatom 

terenu i jako su zadovoljni, pa u tom dijelu računam da će dalja saradnja između građana 

Crne Gore i Makedonije biti obostrana.  

Kao što sam rekao, i kao što smo konstatovali, mi ćemo se koncetrisati na parlamentarnu 

saradnju između naše dvije države. Nažalost, kod nas, zbog svega što se dešavalo u 

Parlamentu, nijesu još formirane Grupe prijateljstva, ali se nadam da će ubrzo već 

narednih mjeseci biti formirane. To neće biti smetnja da se uspostavi saradnja između 

naših dviju parlamentarnih komisija (odbora) i ostalih institucija kako Crne Gore tako i 

Makedonije.  

Zahvaljujem se toplo na svemu što ste nam pružili ovdje u Crnoj Gori i što ste dočekali 

ovu delegaciju“. 

 

 


